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Geachte heer Groen, 

 

Langs deze weg willen wij ons uitspreken tegen de plannen om de Koelaan te verleggen en 
zodoende een andere aansluiting op de A12 te bewerkstelligen. Meer in het bijzonder hebben 
wij grote moeite met het verleggen van de golfbaan naar het gebied tussen de huidige Koelaan 
en de Couwenhoven en wel om een aantal redenen: 

 

1. 

Het verleggen van de aansluiting naar de A12 om de verkeersdrukte op de Julianalaan in 
Bunnik te verlichten lost (wellicht maar niet zeker) de problemen voor de bewoners van de 
Julianalaan op (al blijft daar o.i. altijd sluipverkeer voorbij rijden bij grote drukte op de A12. 
Zeker gezien de voorgenomen verbreding van de A12 en daarmee gepaard gaande 
verkeershinder en afsluitingen). De oplossing treft echter een veel grotere groep bewoners, 
gebruikers en natuur van het landelijk gebied tussen Zeist en Bunnik. De oplossing mist 
derhalve proportionaliteit.  

 

2.  

De verkeersdrukte is ook op andere manieren op te lossen. Bijvoorbeeld door het afsluiten van 
de Julianalaan voor niet-bestemmingsverkeer. Desnoods alleen tijdens de spits. Dit verbod 
moet dan uiteraard gehandhaafd worden. 

 

3. 

Het (gedeeltelijk) verleggen van de golfbaan betekent een directe aantasting van het 
natuurgebied tussen Zeist en Bunnik. Wij zien hier veelvuldig reeën, fazanten en ander wild 
langstrekken en de extra drukte die een golfbaan met zich meebrengt zorgt ervoor dat deze 



dieren hier niet meer komen en er de facto een ecologische verbindingszone wordt 
opgeheven. 

 

4. 

Het is ons überhaupt niet duidelijk waarom de golfbaan gecompenseerd zou moeten worden 
in oppervlakte danwel aantal holes. Ten eerste is een golfbaan met minder dan 18 holes ook 
een prima bespeelbare baan (wij spreken uit ervaring). Ten tweede zijn er meer dan genoeg 
18-holes golfbanen in de omgeving beschikbaar. Ten derde is er ook altijd nog een financiële 
compensatie mogelijk indien compensatie om welke reden dan ook noodzakelijk blijkt. 

 

5. 

De drukte op de Julianalaan wordt voor een groot deel veroorzaakt door de slechte verbinding 
tussen Zeist en de A12 als gevolg van de drukke spoorwegovergang bij station Driebergen-
Zeist. Het oplossen van de dat knelpunt raakt minder bewoners, gebruikers en natuur in het 
gebied dan het verleggen van de Koelaan en deze mogelijkheid dient dus allereerst te worden 
verkend. 

 

6. 

Het mogelijk maken van de aanleg van een golfbaan in genoemd gebied is in strijd met het 
eerdere besluit van de provincie om dit gebied aan te wijzen als LG3-gebied. 

 

7. 

Tot slot, maar evengoed belangrijk. Het aantasten van het landelijk gebied tussen Bunnik en 
Zeist heeft rechtstreekse gevolgen voor ons woongenot aangezien wij vanuit onze woning 
uitkijken over dit gebied. Indien deze plannen werkelijkheid worden dan heeft dit voor ons 
financiële consequenties (waardedaling van onroerend goed) die wij uiteraard zullen verhalen 
op de betrokken overheden. 

 

Wij hopen dat wij u hiermee onze mening over de inrichting van het landelijk gebied tussen 
Bunnik en Zeist hebben duidelijk gemaakt. 

 

Met vriendelijke groet, 

Eelco Riethorst 

Rifka Ottow 



Brugakker 1615, Zeist 
 


